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Z A P I S N I K 

 

sa 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u 25. travnja 2018. 

godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s početkom rada u 18,30 

sati. 
 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo,  

Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika,  Elio Štifanić, zamjenik 

Gradonačelnika, Božo Jelovac, zamjenik pročelnika Ureda Grada,  Morena Mičetić Fabić, 

v.d. pročelnika Ureda Grada, Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i 

gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, , Damir 

Hrvatin, pročelnik upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Gordana Lalić, 

direktorica TD Parentium d.o.o. Poreč, Nadija Mendica, direktorica TD Stan d.o.o. Poreč, 

Srđan Mažar, tehnički direktor TD odvodnja Poreč d.o.o., Angela Tolušić, tehnička 

direktorica Usluge Poreč d.o.o., Snježana Radetić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta 

Poreč, Elena Uljančić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine, Nadija Kos, ravnateljica OŠ 

Poreč, Divna Radola, ravnateljica DV Radost Poreč, Denis Matošević, zapovjednik JVP CZP 

Poreč, Boris Rogić, predstavnik Službe zaštite i spašavanja IŽ, Tanja Legović Pisačić, 

pomoćnica načelnika Policijske postaje Poreč za sigurnost cestovnog prometa, predstavnici 

medija i gosti. 

 

 Sjednicom je predsjedao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća. 

 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika. 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus je otvorio sjednicu, pozdravio Gradonačelnika i 

njegove zamjenike, vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, ustanova i tvrtki i ostale 

nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma.  
 

 Božo Jelovac, zamjenik pročelnika Ureda Grada prozvao je vijećnike, nakon čega je 

utvrđeno da je na sjednici nazočno 15 vijećnika i to: 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3.  Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Azeglio Picco, 6. Dean Pauletić, 7. Dejvid Lakošeljac, 8. Zoran Rabar, 9 Goran Gašparac, 

10. Slavko Fornažar 11. Maurizio Zennaro, 12. Dražen Prgić, 13. Mario Ritoša, 14. 

Emanuel Rudan i 15. Mirzet Hasanagić. 

 

 Izostanak su opravdali vijećnici: Kristijan Žužić i Dolores Ghersinich.  
  

Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjedavatelj se, prije prelaska na utvrđivanje dnevnog 

reda, obratio vijećnicima vezano za situaciju oko neodržavanja prvog dijela sjednice Gradskog 

vijeća koja je bila sazvana za 19.04.2018. godine. Naglasio je da je zbog pokušaja grubog 

kršenja Poslovnika o radu Gradskog vijeća, montiranja kamera bez najave i dozvole i pokušaja 

neovlaštenog snimanja sjednice Vijeća od strane pojedinaca s ciljem zlouporabe snimke, a za 

što se nije imalo niti se tražilo suglasnost ostalih kolega vijećnika kao ni stručnih službi Grada. 

Zbog toga su za današnju sjednicu izvršene određene pripreme s cilju rješavanja nastale 

situacije.  

„Kao predsjednik Gradskog vijeća imam obavezu i dužnost voditi računa o poštivanju i 

pridržavanju poslovnika o radu Gradskog vijeća i štititi dignitet ovog najvišeg predstavničkog 
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tijela građana, tako da apeliram na kolege vijećnike da se svi zajedno pokušamo pridržavati 

akata koji propisuju način rada i održavanja sjednica Gradskog vijeća. Sjednice su otvorene za 

javnost s kojih ovlašteni i akreditirani predstavnici medija na objektivan i nepristran način 

prenose događaje i informiraju javnost. Dosadašnja praksa je pokazala da je to dostatan način 

ostvarivanja javnosti i transparentnosti rada Gradsko vijeća, ali uvijek smo spremni to dignuti 

na višu razinu što će se večeras i pokušati realizirati. Pokušaj snimanja bez prethodne 

suglasnosti i pristanka ostalih kolega vijećnika kao i bez prethodne pravne definiranosti putem 

akata, ne predstavlja ni otvorenost ni transparentnost u radu, već se radi o uzurpiranju javnog 

interesa, narušavanju reda i nepoštivanju Poslovnika o radu Gradskog vijeća. Iako su sjednice 

javne i održavaju se u javnim prostorijama, neovlašteno snimanje bez prethodne najave, 

suglasnosti ili znanja drugih nazočnih osoba može se smatrati samovoljom pojedinaca, kao i 

namjerom da se riječi ili rečenice izvade iz konteksta rasprave i upotrijebe protiv pojedinca 

koji ih je izgovorio, a neovlašteno zvučno snimanje i prisluškivanje je kazneno djelo opisano u 

članku 143. stavak 4. Kaznenog zakona. Vezano za pitanje kolege vijećnika Maurizia Zennara 

po kojem se to zakonu sjednice ne smiju snimati, pripremljeno je očitovanje koje će mu biti 

dostavljeno. Zaključno želim reći kako se ne radi o nikakvoj autokraciji već o sprječavanju 

anarhije, kao ni o nikakvom protivljenju snimanja ni direktnog prijenosa sjednice 

predstavničkog tijela, već protiv neovlaštenog snimanja, protiv kršenja i nepoštivanja akata i 

protiv samovolje pojedinca.  Ukoliko članovi ovog predstavničkog tijela žele da se sjednice 

snimaju i direktno prenose, onda će se večeras o tome glasovati, pa su u slučaju donošenja 

takve odluke  pripremljeni svi potrebni uvjeti da se isto može realizirati u skladu sa zakonskim 

odredbama. U tom cilju pripremljen je i svima dostavljen prijedlog zaključka o prihvaćanju 

Plana korištenja velike vijećnice kojeg sam ja, kao predsjednik Gradskog vijeća, donio 

20.04.2018. godine.  Po izglasavanju zaključka započelo bi se sa snimanjem i direktnim 

prijenosom ove sjednice. Stavljam zaključak na glasanje.“ 

 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo sljedeći  
 

Z A K L J U Č A K 

 

Članak 1. 
 Prihvaća se u cijelosti Plan korištenja velike vijećnice u Poreču, O. m. Tita 5/I za 

potrebe održavanja sjednica Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo u mandatu 2017.-2021. 

godine, kojega je donio predsjednik Gradskog vijeća pod KLASA: 011-01/18-01/41 URBROJ: 

2167/01-07-18-1 od   20.04.2018. godine, u tekstu koji čini sastavni dio ovoga Zaključka.  

 

Članak 2. 
 Plan iz članka 1. ovog Zaključka počet će se primjenjivati na sjednici Gradskog vijeća 

Grada Poreča-Parenzo sazvanoj za 25.04.2018. godine. 

 

Članak 3. 
 Radi osiguranja javnosti rada Gradskog vijeća propisanog Poslovnikom o radu 

Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo, na sjednici Gradskog vijeća sazvanoj za 25.04.2018.  

godine i u buduće, vršit će se snimanje tona i zvuka cijele sjednice, a snimka će se objaviti na 

gradskim internetskim stranicama i drugdje, u suradnji s izvjestiteljima javnih medija. 

 Ton i slika odvijanja sjednice Gradskog vijeća može se prenositi u živo na gradskim 

internetskim stranicama i drugdje, o čemu odlučuje predsjednik Gradskog vijeća i, početkom 

svake sjednice, obavještava vijećnike da li se snima ton i slika tijeka sjednice, te da li se 

sjednica prenosi u živo.    
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 Gradsko vijeće može posebnim zaključkom za svaku svoju sjednicu izmijeniti odluku 

predsjednika Gradskog vijeća iz prethodnog stavka ovog članka i odlučiti da li će se sjednica 

snimati i prenositi u živo. 

 

Članak 4. 
 Zadužuje se Gradonačelnik Grada Poreča-Parenzo da osigura tehničke i organizacijske 

uvjete za ostvarenje ovoga Zaključka.  

 
(Zaključak je sastavni dio priloga ovog zapisnika) 

 

-.- 
 

Predsjednik vijeća je predložio da se prijeđe na utvrđivanje dnevnog reda u skladu s 

dostavljenim prijedlogom, te se pozvao vijećnike da iznesu eventualne prijedloge za izmjenu ili 

dopunu istog. 
  

Gradonačelnik Loris Peršurić je, kao predlagač, sa dnevnog reda povukao sljedeće  

točke: 

- točku 19.  Srednjoročni (trogodišnji) plan davanja koncesija na pomorskom dobru 

na području Grada Poreča – Parenzo od 2018.-2020. godine  i 

- točku 20. Plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području Grada Poreča 

– Parenzo za 2018. godinu. 

Naglasio je kako se temeljem naknadne obavijesti dobivene iz Istarske županije i 

resornog ministarstva, predloženi Planovi moraju uskladi sa propisima kojima je regulirano 

pitanje davanja koncesija na pomorskom dobru, te će se nakon usklađivanja ponovno dostaviti 

Gradskom vijeću na razmatranje i prihvaćanje. 

 

Budući da vijećnici nisu imali daljnjih prijedloga, predsjedatelj je stavio na glasovanje 

izmijenjeni prijedlog dnevnog reda, nakon čega je konstatirao da je za rad ove sjednice, 

jednoglasno, utvrđen sljedeći  

 

D N E V N I  R E D 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 7. i  8. sjednice Gradskog vijeća  

2. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 
3. Informacija o stanju sigurnosti na području Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu 
4. Odluka o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite u 2017. godini i 

donošenju Plana razvoja sustava civilne zaštite za 2018. godinu 

5. Odluka o dodjeli Povelje 30. April u 2018. godini 
6. Odluka o ustrojstvu upravnih tijela Grada Poreča-Parenzo 
7. Odluka o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima Gradskog vijeća 

Grada Poreča-Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada Poreča-

Parenzo u 2018. godini 
8. Odluka o  obavljanju dimnjačarskih poslova  

9. Odluka o objavljivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike 

članova Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo 
10. Odluka o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje 
11. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu 
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12. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu 
13. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Privremeni Statut Osnovne škole 

„Finida“  
14. Odluka o davanju suglasnosti Umjetničkoj školi Poreč na: 

- Odluku o iznosu participacije roditelja/skrbnika učenika Umjetničke škole Poreč 

za program osnovnog glazbenog i plesnog obrazovanja za školsku 2018./2019. 

godinu i   

- Odluku o iznosu cijene za pohađanje drugog programa za darovite učenike za 

školsku 2018./2019. godinu u Umjetničkoj školi Poreč, 

15. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Predškolske 

ustanove dječji vrtići i jaslice Radost Poreč 
(Izvjestiteljica: Vesna Kordić) 

16. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada Predškolske ustanove dječji vrtići i jaslice Radost Poreč 

17. Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj upotrebi,  na nekretnini oznake 

k.č.br. 829/2  k.o. Žbandaj 

18. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o uključivanju Grada Poreča – Parenzo u Program 

izgradnje stanova po Programu društveno poticane stanogradnje 
19. Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih 

poslova provedbe Programa mjera preventivne dezinsekcije, dezinfekcije i 

deratizacije na području Grada Poreča - Parenzo u 2018. godini 
20. Odluka o uređenju prometa na području Grada Poreča-Parenzo 
21. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Poreča-

Parenzo 
 

 

TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika sa 7. i 8. sjednice Gradskog vijeća 
 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus pozvao je vijećnike da iznesu eventualna pitanja ili 

primjedbe na zapisnike sa 7.i 8. sjednice Gradskog vijeća, koji su dostavljeni u prilogu poziva 

za ovu sjednicu.  

Obzirom da se nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedatelja, jednoglasno je 

donijet sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Verificiraju se zapisnici sa 7. i 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo.  

 

TOČKA 2.   

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 
 

 1. Slavko Fornažar, iznio je sljedeću inicijativu: 
 

 „Na potezu između kružnog toka kod La coopa i benzinske pumpe Crodux postoje dva 

loše osvijetljena pješačka prijelaza, pogotovo tijekom zimskih mjeseci, zbog čega su vozači 

primorani na toj dionici usporiti vožnju ispod ograničenja. Ovim putem bih predložio 

Gradonačelniku i gradskim službama da se izvidi mogućnost postavljanja dodatnih stupova 

javne rasvjete na navedenim pješačkim prijelazima“. 
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Gradonačelnik Loris Peršurić, prihvatio je iznesenu inicijativu naglasivši kako je 

gotovo isti prijedlog stigao i iz MO Mate Balota. Naime, od naredne školske godine započinje s 

radom nova osnovna škola na Finidi kojoj će gravitirati i djeca iz tog naselja, čime se stvaraju 

nove relacije-putovi koje će djeca koristiti za odlazak u školu, što je još jedan važan razlog da 

se, do otvorenja nove škole, taj dio prometnice osigura za siguran promet pješaka.  
 

 2. Zoran Zulijani  je u ime MO Veli Maj postavio sljedeće pitanje: 
 „ Stanovnicima naselja St. Benuška odavna je obećano asfaltiranje pristupne ceste koja 

vodi do njihovih kuća. Objašnjenje kašnjenja bilo je da će se asfalterski radovi obaviti po 

završetku infrastrukturnih radova koje bi trebao izvoditi Vodovod i HEP. Vodovod je svoje 

radove obavio, čeka se HEP. Građani se pitaju gdje je zapelo odnosno kada mogu očekivati 

asfalt?“  
 

 Pročelnik Marino Poropat, odgovarajući na pitanje iznio je da su za uređenje navedene 

pristupne ceste osigurana u proračunu financijska sredstva te je potvrdio da je Istarski vodovod 

izveo radove koje je bio dužan obaviti, međutim još predstoje radovi na izgradnji HEP-ove 

mreže kojima se po cijeloj dužini ceste planira postavljanje dovodnih kablova, tako da se po 

realizaciji tih radova planira priprema za asfaltiranje. 

 

 3.  Zoran Rabar  iznio je sljedeću inicijativu i pitanje: 

 Inicijativa: 
 „ 1. Predlažem pokretanje inicijative za izradu preliminarne studije javnog prijevoza u 

Gradu Poreču u smislu postojanja ekonomske opravdanosti za uvođenje ovakve usluge u našem 

gradu.“ 
 Pitanje: 

  2. „Da li se može vratiti pijesak na plažu Gradskog kupališta, koji se nakon jakog 

nevremena nakupio na njenim rubnim dijelovima?“ 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, podržao je inicijativu o pristupanju analizi isplativosti 

uvođenja gradskog/prigradskog prijevoza, koja se nameće upravo s obzirom na brzo širenje 

prigradskih naselja. Napomenuo je da je pred nekoliko godina slijedom inicijative za 

uvođenjem prigradskog prijevoza do Červar-Porta, raspisana i dodijeljena koncesija uz 

sufinanciranje od strane Grada, ali je koncesionar ubrzo odustao zbog neisplativosti. U 

najavama su neke mogućnosti raspisivanja natječaja za nabavu elektro vozila za tu namjenu, pa 

bi se, uz sufinanciranje od strane Grada, takav prijevoz uspio možda lakše uvesti, dok bi se 

isplativost istog vidjela tek u praksi.  

 Što se tiče šljunka na Gradskom kupalištu, isti će biti ponovno vraćen i plaža će biti 

ponovno uređena na način kako je ranije bila. 

 

 3. Dražen Prgić, prije postavljanja novih pitanja osvrnuo se na dobiveni odgovor 

vezano za ubiranje poreza za korištenje javnih površina u vlasništvu države naglasivši kako 

Grad Poreč redovno ubire porez, a tek je sada, kada se o tome počelo pisati, predao zahtjeve 

prema Republici Hrvatskoj čime je samo potvrđena činjenica da krši zakon Republike 

Hrvatske. S obzirom da mora postaviti nova pitanja, o toj će temi govoriti drugom prilikom. 

 Postavio je sljedeća pitanja:  

 „ 1. Koliko je visina poreza za dva Valamarova objekta na rivi kod mola za otok i koliko 

se naplaćuje potrošnja električne energije za navedene objekte? 

   2. Kako je moguće da član Komisije za poslovne prostore sudjeluje na natječaju i 

dobije prostor Grada Poreča? 

   3. na pitanje su me ponukali građani, a ono glasi: Koliko je potrebno živjeti u Poreču 

da bi postao punopravni građanin grada Poreča?“ 
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 Gradonačelnik Loris Peršurić, osvrnuo se na prethodni komentar na dobiveni odgovor 

naglasivši kako je vijećniku na to pitanje u više navrata odgovoreno na sjednicama Vijeća, 

kako od njega osobno tako i od resornih pročelnika. Sada je dostavljen i pisani odgovor s kojim 

vijećnik nije zadovoljan iako je bio pozvan u gradsku upravu gdje je dobiti sve  informacije i 

odgovore na eventualna pitanja i nejasnoće, čemu se nije odazvao. 

 Vezano za prvo pitanje, odgovorio je kako Valamar, kao i svi ostali, podmiruje soje 

obveze, ali će radi točnih podataka na pitanje biti odgovoreno u pisanom obliku. 

 Što se tiče trećeg pitanja, naglasio je kako se ne želi upuštati u takve diskusije, 

naglasivši kako je uvijek u svakoj prilici isticao kako su mu svi građani Poreča jednaki. 
 

 Dražen Prgić, obratio se gradonačelniku kako je lanjske godine, još za vrijeme mandata 

u kojem je bio dogradonačelnik, građevinska inspekcija izdala rješenje kojim je utvrđeno da su 

Valamarovi objekti na rivi bespravno sagrađeni. Iako je Grad dobio to rješenje po njemu ne 

postupa. Da apsurd bude još veći, na toj nelegalnoj površini ta j tvrtka iznajmila mjesto za 

bankomat za postavljanje kojeg bi sigurno trebali postojati određeni uvjeti. Prihod o tih 

bankomata na takvoj interesantnoj poziciji kreće se od 5 tisuća eura na više. Zanima ga zašto se 

ne postupa po rješenju građevinske inspekcije i po odredbama pravilnika o komunalnom redu? 

Pretpostavlja da bi Grad, kad bi se u takvom slučaju radio o malim običnim ljudima, već poslao 

redare i prateće osiguranje. S obzirom da je Gradonačelnik rekao da će na pitanje biti 

odgovoreno u pisanom obliku, nada se da će taj odgovor biti ostavljen  u propisanom roku. 

 Neistinitom ocjenjuje tvrdnju Gradonačelnika kako su mu svi građani Poreča isti, a to 

potvrđuje slučajem da su se tri gospođe, koje žive već 20 godina u Poreču, obratile nadležnom 

gradskom odjelu za društvene djelatnosti radi ostvarivanja dodatka na mirovnu, gdje im je 

rečeno da ne ispunjavaju uvjete jer je uvjet za ostvarivanje tog prava da osoba živi 25 godina u 

Poreču, što smatra čistom diskriminacijom. O tome je govorio i u prošlom mandatu kada je 

sadašnji gradonačelnik bio dogradonačelnik, ali ništa nije poduzeto ni sada kada je postao 

gradonačelnik i kada ima veće ovlasti da ispravi ovakve nepravde. Možda bi te gospođe trebao 

primiti u svoj ured i osobno im objasniti kako su one njemu jednake kao i svi drugi građani 

Poreča.  

 Zamolio je da mu se odgovori na pitanje vezano a članstvo u Komisiji za poslovne 

prostore. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, ponovio je da, sukladno odredbama odluke koju je 

donijelo upravo Gradsko vijeće, član Komisije ne smije sudjelovati u odlučivanju ukoliko se on 

ili njegov uži član obitelji natječe za poslovni prostor.  

 Osvrnuvši se na pitanje socijalne pomoći, naglasio je kako je Grad Poreč u samom vrhu 

po socijalnoj osjetljivosti. Ovlasti i mogućnosti lokalne samouprave u Republici Hrvatskoj su 

male, a Grad Poreč u takvim okolnostima daje maksimum od sebe, pa bi možda bilo dobro da 

se sa ovog Gradskog vijeća putem saborskih zastupnika uputi prijedlog za pokretanje inicijative 

za određene promjene. Što se nadležnosti Grada tiče, pozvao je vijećnike da prilikom 

predlaganja proračuna za sljedeću godinu daju svoje prijedloge i amandmane, koji će biti 

razmotreni te će, ukoliko budu realni, biti i prihvaćeni i uvršteni u konačni proračun.  

 

 Dražen Prgić, primijetio je kako mu Gradonačelnik, skrećući na temu socijalne pomoći, 

opet nije konkretno odgovorio na pitanje o konstantnoj diskriminaciji građana koji već 20 

godina žive u Poreču. Što se tiče tvrdnje o velikoj socijalnoj osjetljivosti, naglasio je kako 

socijalne pomoći ne daje Gradonačelnik ili Grad već ih omogućuju građani sa svojim uplatama 

u gradski proračun, tako da si nitko osim njih, pa ni gradonačelnik, koji kao zaposlenik Grada 

kroz svoju plaću koristi proračunski novac, ne treba uzimati zasluge po tom pitanju. 
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Napomenuo je kako mu Gradonačelnik nije odgovorio da li spomenute gospođe mogu od njega 

osobno dobiti pojašnjenje u odnosu na njihova traženja? 

 Što se tiče Komisije za poslovne prostore, naglasio je kako je jedna članica Komisije u 

čistom sukobu interesa jer je sudjelovala na raspisanom natječaju, a osim nje ima još članova 

Komisije za koje se također može reći da dolaze u sukob interesa. Naime, oni ne moraju 

sudjelovati ni pri otvaranju ponuda niti u odlučivanju, ali imaju sve potrebne informacije, od 

koncipiranosti natječaja do svih drugih podataka. Oni čak niti ne moraju biti nositelji obrta s 

obzirom da je popularno da se isti otvaraju na razne članove užih i širih obitelji, kojima su 

dostupni svi potrebni podaci za prijavu na raspisane natječaje. Takvi se postupci ne mogu 

nikako opravdavati jer je sukob interesa očigledan. Međutim, jasna je i činjenica da se te 

pozicije dodjeljuju albanskoj nacionalnoj manjini radi podrške IDS-u na lokalnim izborima, pa 

da se iz svega može zaključiti kako se vodi računa o poštivanju dogovora i obećanja danih na 

prošlim lokalnim izborima. 

 

 4. Eugen Stanissa, iznio je sljedeću inicijativu: 

 „ Sukladno zaključku MO Mate Balota od 19.03.2018. godine i velikoj zainteresiranosti 

građana, predlažem inicijativu za uređenje parka u naselju Mate Balota između zgrada 4 do 

10. Naime, prijedlog je da se uredi površina između navedenih zgrada te da se u uređenje 

parka ukomponira spomen obilježje veliko hrvatskom i istarskom akademiku, književniku, 

ekonomisti i novinaru Mati Baloti-Miju Mirkoviću. Takvom će se inicijativom urediti jedna 

pozicija u naselju, bitna kako za stanare tako i za mnogobrojne posjetitelje i turiste koji tijekom 

njihovog boravka u Poreču obilaze taj dio naselja. Trenutno stanje te površine je 

nezadovoljavajuće kako za stanare tako i za prolaznike tako da bi ta pozicija mogla biti puno 

bolje iskorištena i ljepše uređena, što bi išlo u korist svim građanima. Nadalje, postavljanjem 

spomenika slavnom Mati Baloti kao velikoj Hrvatskoj i Istarskoj ličnosti, podižemo razinu 

svijesti i opće kulture građana te odajemo čast jednom od hrvatskih i istarskih velikana.  

Stoga predlažemo preuređenje spomenute površine postavljanjem spomen obilježja, 

dislokacijom kontejnera, zabranom parkiranja, postavljanjem klupica i uređenjem zelene 

površine praćene pješačkom stazom.“ 

 

 Napomenuo je kako se nada da će uvođenje snimanja sjednica Vijeća pridonijeti 

pristojnijem ponašanju vijećnika, u skladu sa ustanovom u kojoj se nalaze.  

Osvrnuvši se na prethodnu diskusiju kolege Prgića, naglasio je kako gradonačelnik ne 

uzima plaću iz Gradskog proračuna već istu zarađuje. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, prihvatio je inicijativu o uređenju parka u naselju M. 

Balota, naglasivši kako će se sa pripremama započeti još ove godine te će se ovom Gradskom 

vijeću predložiti planiranje potrebnih sredstava prilikom pripreme proračuna za sljedeću 

godinu. 

 

5. Goran Gašparac, pozdravio je uvođenje snimanja i direktno prenošenje sjednica 

Gradskog vijeća te je postavio sljedeća pitanja: 

1. „ Pitanje upućujem gradonačelniku Lorisu Peršuriću. 

Na posljednjoj sjednici prošlog saziva GV-a u ožujku 2017. godine usvojena je Odluka 

o izradi urbanističkog plana uređenja dijela Gradske rive. U članku 5. Odluke točno se definira 

područje obuhvata Plana, a u članku 11. Odluke definirani su rokovi za izradu Plana po 

pojedinim fazama. Prema zadanim rokovima iz članka 11. Odluke, Urbanistički plan uređenja 

dijela Gradske rive trebao je biti usvojen najkasnije do kraja 2017. godine, a svjedoci smo da 

je od donošenja Odluke prošlo više od godinu dana, a da još nije sprovedena ni javna rasprava 

na prijedlog Plana. Budući da je gradska riva područje od izuzetnog interesa za sve Porečanke 
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i Porečane, jer se život gradova na moru odvija upravo na gradskim rivama, moje pitanje 

glasi: 

- zašto se ne poštuju zadani rokovi gore navedene Odluke? 

- zašto još nije provedena javna rasprava na prijedlog Plana uređenja dijela Gradske 

rive? 

- zašto se Prijedlog plana uređenja Gradske rive, koji je prema zadanom roku trebao 

biti izrađen najkasnije do polovice srpnja 2017 godine, skriva od javnosti? 

 

          2.  Sljedeće pitanje isto tako upućujem  gradonačelniku Lorisu Peršuriću. 

Od jednog našeg građanina dobio sam pismo sljedećeg sadržaja, te Vam ga prenosim u 

cijelosti. 

 “Poštovani, 

molim vas da ispitate (koliko ste u mogućnosti) neracionalno i neodgovorno trošenje 

proračunskih sredstava u Gradu Poreču.  

Naime, u svrhu organizacije europskog prvenstva u rukometu održanog u siječnju ove 

godine, Grad Poreč je potrošio više od 2 milijuna kuna proračunskih sredstava u zamjenu 

rasvjete u sportskoj dvorani Žatika. 

Osim što je sporno da se na novoj dvorani već mora mijenjati rasvjeta, još je više 

sporno da su se montirali reflektori koji pojedinačno troše više od 2000 W, umjesto da se 

ugradi nova štedljiva rasvjeta, kao led ili slično, koje danas ima u izobilju na tržištu.  

Potrošio se višemilijunski iznos na rasvjetu koja je zastarjela, a u narednom razdoblju 

trošit će se i ogromne količine struje koja napaja gore spomenute reflektore.  

U nastavku je link na natječajnu dokumentaciju javne nabave 

https://eojn.nn.hr/spin/application/ipn/documentmanagement/DokumentPodaciFrm.aspx?id=1

325564   Rekonstrukcija glavne (sportske) rasvjete u sportskoj dvorani Žatika od 02.11.2017. 

godine. 

Sam Grad Poreč voli se hvaliti projektima energetske u učinkovitosti, međutim iz ovog 

primjera je vidljivo da je ona samo deklarativna i da čelnici Grada ne govore istinu i što je još 

gore, neracionalno i neodgovorno troše proračunska sredstva, bacajući novac u vjetar. 

Nadam se da će vas ova tema zainteresirati i da ćete je imati prilike istražiti. 

Sa poštovanjem,zabrinuti građanin!“ 

 

Moje pitanje glasi: 

1. Da li je istina da je nova rasvjeta energetski neučinkovita i da će se zbog visokih 

troškova koristiti u samo iznimnim prilikama, a da će porečki sportaši (radi štednje) trenirati u 

polumraku? 

2. Da li je bilo uopće nužno dodatno investirati toliko novaca u rasvjetu nove dvorane 

Žatika, a poznato je da su se pod prijašnjom rasvjetom već održavala razna sportska 

događanja europskog i svjetskog nivoa. Istovremeno, za tekuće potrebe porečkog sporta Grad 

gotovo da nema novaca? 

3. Da li su velika porečka turistička poduzeća Plava laguna i Valamar, koji su imali 

direktne koristi od rukometnog prvenstva, sudjelovali u sufinanciranju ovoga troška u SD 

Žatika ili su to sve opet platili samo građani Poreča? 

             

 Gradonačelnik Loris Peršurić rekao je da će na postavljena pitanja biti odgovoreno 

pisanim putem. 
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 6. Maurizio Zennaro, pridružio se u pozdravljanju inicijative o snimanju sjednica 

Gradskog vijeća, naglasivši kako je u tome značajnu ulogu imala oporba. Osvrnuo se na 

nedavne javne izjave Gradonačelnika vezano za njihov pokušaj snimanja sjednica u kojima je 

rekao da su oporbeni vijećnici znali za tu inicijativu, što nije točno jer oporbeni vijećnici nisu 

dobili nikakvu prethodnu informaciju tako da o istoj nisu apsolutno ništa znali.  

 Iznio je komentar na dobivene odgovore na vijećnička pitanja koja je postavio puten 

gradske pisarnice 01.03.208. godine, naglasivši kako su odgovori dostavljeni 11. travnja, dakle 

nakon 42 dana. Postavio je pitanje da li Grad Poreč sudjeluje u donacijama LD Zec. 

Komentirajući odgovor u kojem je rečeno da su navedena sredstva koja su doznačena tom 

lovačkom društvu namijenjena za izradu i održavanje protupožarnih prosjeka sukladno 

Sporazumu o suradnji na izradi i održavanju protupožarnih prosjeka kroz ugrožene šume i 

šumsko zemljište u vlasništvu fizičkih osoba, naglasio je kako u Planu godišnjeg rada LD Zec 

stoji između ostalog da lovac za stjecanje bodova ima obvezu održavanja lovačkih staza i 

prosjeka. Isto tako lovac ima obvezu zasijavanja 500 m2 površine i održavanje pojilišta, pa se 

postavlja pitanje da li će se i za to donirati 30 tisuća kuna? To govori iz razloga jer je Lovačko 

društvo Zec profitabilna organizacija koja ima od 350 do 400 tisuća kuna profita od lovnog 

turizma, a osim toga, predsjednik Gradskog vijeća kao tajnik tog Lovačkog društva dobiva 

plaću za obavljanje tog posla kroz ugovor o djelu kao i putne troškove, pa iz toga ispada da se 

iz gradskog proračuna daje novac Lovačkom društvu, kojeg to isto društvo može kasnije davati 

predsjedniku ovog Gradskog vijeća odnosno tajniku Lovačkog društva. Postavlja se pitanje da 

li je to u redu? Smatra da jedna profitabilna organizacija koja ima toliku zaradu od lovnog 

turizma apsolutno nema potrebe da je Grad financira, već bi bilo puno korisnije da se taj novac 

koristi za nešto drugo. Gledajući stanje unutar tog lovačkog društva, smatra da je situacija 

kaotična, jer se od 2013. godine niti jednom poljoprivredniku, koji inače trpe ogromnu štetu, ne 

isplaćuju štete koje nastaju uslijed djelovanja divljači jer je netko od vrhovništva iz Lovačkog 

društva rekao da se više neće isplaćivati štete odnosno da se neće obnavljati police. Naglasio je 

da će se Istarskoj županiji uputiti prijedlog za raskidanje ugovora o zakupu lovišta.  

 Osvrnuo se i na odgovor na pitanje kojim je tražio dostavu poslovnika o radu mjesnih 

odbora. Naglasio je kako mu je odgovoreno da su nakon izbora za članove mjesnih odbora 

održanih 2005. odnosno 2006. godine, sva Vijeća mjesnih odbora na području Grada donijela 

poslovnike o svom radu u istom tekstu, te je u privitku dostavljen samo Poslovnik o radu 

Mjesnog odbora Anke Butorac, zanemarujući činjenicu je zatražio poslovnike svih mjesnih 

odbora. 

 Nadalje, ocijenio je kako vrhunac sarkazma dolazi iz odgovora Usluge Poreč d.o.o.  na 

pitanje kojim je zatražio dostavu njihovog Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta, u kojem u 

konačnici stoji: „ Slijedom prednje navedenog radi se o opširnom aktu Društva pa molimo da 

se naznači koji se podatak traži a sve kako bi odgovor sadržavao potrebna obrazloženja i 

pojašnjenja ...itd.“. Dakle, za jedan takav dokument koji bi trebao biti javni dokument, direktor 

gradskog trgovačkog društva odgovara kako je isti sveobuhvatan te ga iz tog razloga, kao 

vijećnika Gradskog vijeća, poziva da dođe u firmu gdje će mu biti dane daljnje informacije i 

omogućen uvid u traženu dokumentaciju.  

Govoreći o odnosu gradskih tvrtki i službi na pravo na pristup informacija, usporedbe radi 

prezentirao je dopis Povjerenika za informiranje RH slijedom traženja stenografskog zapisa sa 

jedne sjednice Gradskog vijeća od strane jednog građanina, a kojeg u propisanom roku Grad 

nije dostavio. Time je sve rečeno o transparentnosti, susretljivosti i davanju informacija 

običnim građanima, a kamo li vijećnicima.  

 Zbog takvog odnosa, odustaje od svog prava na postavljanje vijećničkih pitanja, te će od 

sada na dalje koristiti svoje zakonsko pravo na pristup informacijama, što je propisano 

europskim zakonom i neće više dozvoliti ovakav odnos prema njegovim pravima. 

 U nastavku diskusije postavio je sljedeća pitanja: 
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„ 1. Na tragu pitanja koje je prethodno postavio vijećnik Prgić i ja imam pitanje za 

Gradonačelnika. Naime, nedavno ste imenovali Komisiju za poslovne prostore i javne površine. 

Svi članovi Komisije su ili članovi IDS-a ili koalicijski partneri IDS-a ili simpatizeri stranke. 

Oporbenih predstavnika u Komisiji nema. Za predsjednika Komisije imenovali ste gospodina 

Dražena Olića. Onog istog gospodina Dražena Olića, poduzetnika i političara, koji je 2015. 

godine postavio svjetleće reklamne panele na nedozvoljenim javnim površinama i koji su tek po 

postupanju Konzervatorskog zavoda proglašeni nelegalnima. 

Za predsjednika Komisije za poslovne prostore i javne površine postavili ste čovjeka koji je, 

uprkos nalazu i rješenju Konzervatorskog zavoda, odugovlačio s uklanjanjem istih svjetlećih 

panela na kojima se, usput budi rečeno, oglašavao i sam Grad. Paneli su konačno uklonjeni 

nakon 14 mjeseci natezanja. Pitam se je li gospodin Olić vratio Gradu nezakonito stečenu dobit 

od istih?                                                          

Nakon što je raspisan natječaj, Komisija za poslovne prostore i javne površine utvrdila je listu 

za dodjelu štandova u zakup. Neki su zakupnici (rođeni Porečani) nakon 26 godina zakupa 

„izvisili“ i nisu im dodijeljeni štandovi, a neki su, samo stjecajem sretnih okolnosti, za sada 

potvrdili kontinuitet poslovanja. Iz izloženog nameću se pitanja:  

1.Predstavlja li imenovanje predsjednika Komisije za poslovne prostore i javne 

površine i Vaša potvrda pomilovanje upitne moralne ispravnosti i profesionalnog postupanja 

 predsjednika Komisije za poslovne prostore i javne površine? 

2. Predstavlja li ovo imenovanje potvrdu kontinuiteta politike porečkog IDS-a, kojom 

nagrađujete članove IDS-a za nepoštivanje zakonitosti i pravnog poretka (sjetimo se samo 

pravomoćne presude g. Lakovića za počinjeno kazneno djelo iz oblasti gospodarskog 

kriminala, pročelnika je nagrađen još unosnijom funkcijom i postaje direktor Usluge d.o.o)? – 

ili je to samo prisilno popunjavanje križaljke s imenima suprotnog tabora?                              

                                                                                

3. Smatrate li da su natječajni uvjeti za dodjelu štandova bili pravedni, prihvatljivi i 

socijalno osjetljivi ako su proizveli izuzeće u dodijeli štandova za rođene Porečane i koji su 

ujedno i dugogodišnji zakupnici štandova?  

4. Poslovni prostori u vlasništvu Grada iznajmljuju se po iznimno niskim cijenama, 

pogotovo kada su zakupnici članovi IDS-a ili koalicijski partneri IDS-a. Namjeravate li isti 

model koji ste odobrili za štandove, a to je model  „tko ponudi (da) više“ primjenjivati i 

prilikom davanja u zakup „čvrstih“  poslovnih prostora u vlasništvu Grada? 

Pitanje za gradonačelnika, g. Lorisa Peršurića: 

 

2. Pitanje za gradonačelnika g. Lorisa Peršurića ili za pročelnika UO za prostorno 

planiranje i zaštitu okoliša, g. Damira Hrvatina: 

Odbor za predstavke i pritužbe pri Hrvatskom saboru uputio je  6. ožujak 2018. godine 

Gradu Poreču – Parenzo poziv da ispita navode pritužbe građana koja je uslijedila nakon što 

je preko 900 građana potpisalo peticiju protiv gradnje prometnice koja bi dijelom obuhvatila 

prostor ‘Bakine šumice’. Građani su potom, posredstvom predstavnika građanske inicijative,  

podnijeli pritužbu Odboru za predstavke i pritužbe pri Hrvatskom saboru te zatražili mišljenja 

drugih nadležnih državnih institucija.  Zanima me je li Grad Poreč – Parenzo nakon 43 dana 

ispitao navode pritužbe građana te je li o utvrđenom i poduzetom izvijestio podnosioca pritužbe 

i Odbora za predstavke i pritužbe pri Hrvatskom saboru? 

 

3. Na 8. sjednici Gradskog vijeća, 31. siječnja 2018. godine, predložio sam osnivanje 

Odbora  za poljoprivredu. Prijedlog je uslijedio i nakon argumentiranih saznanja da su 

poljoprivrednici Poreštine nedovoljno zaštićeni i neadekvatno obeštećeni za štete koje 

nastupaju u poljoprivrednim nasadima uslijed djelovanja divljači. Nisam upoznat u kakvoj je 

fazi realizacije inicijative, stoga obnavljam inicijativu uz dodatnu argumentaciju i s dodatnim 

pitanjem:  
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Poljoprivreda, najstarija gospodarska grana i dalje pruža velike mogućnosti 

samozapošljavanja i zapošljavanja. Za one koje se bave ili se žele baviti poljoprivredom novi 

su horizonti na vidiku nakon što je Grad postao jedan od gradova osnivača “Organic Cities 

Network Europe”, mreže europskih gradova koji promoviraju ekološku proizvodnju hrane 

Drugi gradovi osnivači su: Milano, Nürmberg, Pariz i Beč. Podsjećam, gradovi osnivači su 

potpisali  i obvezali se promovirati ekološku poljoprivredu i korištenje organskih proizvoda u 

prehrani te u pružanju potpore tvrtkama koje se bave ili se žele baviti proizvodnjom zdrave 

hrane. Za uspješnu realizaciju projekta neophodno je zainteresiranim građanima – 

poljoprivrednicima ponuditi zemljište, zemljište koje se ne obrađuje i koje je u državnom 

vlasništvu. Zanima me je li napravljena procjena i kada građani mogu očekivati raspisivanje 

natječaja za dodjelu poljoprivrednog zemljište u državnom vlasništvu sukladno izmjenama 

Zakona o  poljoprivrednom zemljištu? „ 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, osvrnuvši se na prvo pitanje ponovio je da prema 

odredbama odluke koju je donijelo Gradsko vijeće, niti jedan član Komisije za poslovne 

prostore i javne površine ne smije sudjelovati kod otvaranja ponuda, donošenja odluka i dr. 

ukoliko on ili uži član obitelji sudjeluje na natječaju. Ponovio je kako toga nije bilo. Zamolio je 

da odgovore na ostala pitanja iznesu resorni pročelnici. 

 

Maurizio Zennaro je iz klupe zatražio odgovor vezano za gospodina Olića. 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, zamolio je vijećnika da ne dobacuje iz klupe. 

 

Maurizio Zennaro, nastavio je iz klupe tražiti da mu se odgovori na pitanje kako je 

moguće da je takav čovjek na čelu Komisije koja dodjeljuje javne površine a ogriješio se 

upravo o taj zakon. 

 

Na poziv predsjednika Vijeća, pročelnik Đulijano Petrović, odgovorio je na pitanje 

vezano za poljoprivredno zemljište. Iznio je da što se tiče Grada Poreča-Parenzo u provedbi 

Zakona o poljoprivrednom zemljištu kojim je regulirano raspolaganje državnim 

poljoprivrednim zemljištem, ima ovlasti da u roku tri mjeseca donese Plan raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH, koji je u fazi izrade. Što se tiče provedbe zakona 

u domeni privremenog raspolaganja, na gradskim web stranicama bit će ovih dana objavljena 

informacija o postupku u vezi produžavanja postojećih ugovora o privremenom korištenju 

poljoprivrednog zemljišta za naredne dvije godine, koliko je zakon omogućio. Donošenjem 

Plana raspolaganja poljoprivrednim zemljištem omogućuje se dugoročni zakup do 20 godina.  

 

Maurizio Zennaro, ukazao je na povredu Poslovnika, budući da mu Gradonačelnik nije 

odgovorio na postavljeno pitanje, zatražio je mu se odgovori. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić,  zamolio je vijećnike da prijave svako saznanje o bilo 

kakvom protuzakonitom postupanju. 

 

Maurizio Zennaro, pristupio je govornici. Obratio se Gradonačelniku naglasivši kako 

ga pri postavljanju pitanja nije dobro pratio ili nije želio pratiti. Naime, još 2015. godine je na 

portalu Parentium.com i Poreštinainfo pisalo o nezakonitom korištenju javnih površina od 

strane današnjeg predsjednika Komisije za poslovne prostore i javne površine gospodina Olića, 

koji se ogriješio o zakon i oglušio o gradske propise i nije htio maknuti postavljene panele. 

Gradonačelnik stavlja čovjeka koji ne poštuje gradske na čelno mjesto takve Komisije! Zatražio 

je da mu se odgovori ima li u takvom postupku moralne ispravnosti ili je to nastavak politike, 

kao što je već ranije rekao, kojom se nagrađuje bezakonje na način da se takve osobe 
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postavljaju na još viši položaj, kao što je to bio slučaj sa gospodinom Lakovićem? Ne zna na 

koji način da drugačije formulira pitanje kako bi ono bilo jasno? Ponovno traži da mu se 

odgovori na postavljeno pitanje.  

 

Predsjednik Adriano Jakus, rekao je vijećniku Zennaru da mu je na pitanje odgovoreno 

samo što on nije zadovoljan s odgovorom. 

 

Maurizio Zennaro, izklupe je zatražio dostavu odgovora u pisanom obliku. 

 

Predsjednik Adriano Jakus, sugerirao je vijećniku da, ukoliko mu odgovor nije jasan, 

postavi novo pitanje. 

 

Maurizio Zennaro, rekao je kako je njemu sve potpuno jasno ali mu se čini kako nekom 

drugom nije. 

 

Predsjednik Adriano Jakus, uputio je vijećniku ponovnu opomenu i zamolio ga da 

prestane s dobacivanjem iz klupe jer će u protivnom biti primoran udaljiti ga sa sjednice, te je 

pozvao pročelnika Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša da dade odgovor 

na pitanje vezano za predstavke građana oko problematike Bakine šumice. 

 

Damir Hrvatin, rekao je kako je predstavka građana vezana za Bakinu šumicu 

zaprimljena u Upravni odjel negdje koncem prošlog mjeseca. Pripremljen je jedan vrlo detaljan 

odgovor na tu temu, a sva je dokumentacija stavljena na web stranicu Grada Poreča prilikom 

objave izvješća o javnoj raspravi. Radi se o upitu Odbora za predstavke Sabora Republike 

Hrvatske na koji će biti odgovoreno do kraja ovog ili najkasnije početkom sljedećeg tjedna. 

 

7. Azeglio Picco, obratio se oporbenim vijećnicima naglasivši kako je razumljivo to što 

ih se moralo na početku sjednice čekati i više od pola sata kako bi se uspjeli usuglasiti, s 

obzirom da su oni ipak iz različitih političkih opcija i svjetonazora pa im iz tog razloga treba 

malo više vremena za usuglašavanje stavova. 

 

Oporbeni vijećnici su iz svojih klupa burno reagirali i zatražili da se vijećnik Picco 

opomene. 

 

Predsjednik Vijeća, uputio je vijećniku opomenu i zatražio da postavi pitanja za koja se 

prijavio. 

 

Azeglio Picco, ispričao se vijećnicima. Osvrnuo se na pitanje vezano za Komisiju za 

poslovne prostore i javne površine naglasivši kako se kao član tog radnog tijela osjeća 

prozvanim. Naglasio je da je članica te Komisije u skladu sa propisima, napustila sjednicu 

Komisije dok se ne okonča postupak odlučivanja po natječaju na kojem se ona natjecala.  

Postavio je sljedeća pitanja: 

„ 1. S obzirom da je za vodovodni ogranak Jasenovica-Fuškulin izdana polovicom 

mjeseca ožujka građevna dozvola, molio bih da Istarski vodovod odgovori kada se planira 

realizacija tog projekta? 

 2. Zbog učestalih upita mještana molio bih da mi pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav odgovori kada se realno može očekivati realizacija javne rasvjete na 

području MO Fuškulin? 

3. Ponavljam inicijativu koju sam pokrenuo i u prethodnom mandatu i pitam da li ćemo 

u naredne tri godine konačno dočekati da se ova gradska vijećnica, koja je zadnji put uređena 
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još u vrijeme socijalizma, konačno renovira i primjereno uredi i opremi svom potrebnom 

opremom?“ 

 

Predsjednik Adriano Jakus rekao je da će prvo pitanje biti upućeno Istarskom 

vodovodu Buzet. 

 

Pročelnik Marino Poropat, odgovorio je da će se u realizaciju javne rasvjete na 

području Mjesnog odbora Fuškulin ići do konca ove godine, što je ujedno i u skladu sa 

programom tog mjesnog odbora. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, vezano za uređenje velike vijećnice, iznio je da se 

upravo radi na jednom racionalnom projektu uređenja ove vijećnice, te će ovom Gradskom 

vijeću predložiti da se prilikom donošenja proračuna za narednu godinu uvrsti stavka na kojoj 

će biti planirana i osigurana sredstva za realizaciju tog projekta. 

 

Predsjednik Adriano Jakus, je na kraju vijećničkog sata dao sljedeću inicijativu: 

„ Predlažem da se pokrene postupak izmjene i dopune Poslovnika o radu Gradskog 

vijeća Grada Poreča-Parenzo, naročito vezano za snimanje i prijenos sjednica Gradskog 

vijeća, te molim nadležne gradske službe da pripreme materijal za raspravu na sljedećoj 

sjednici Vijeća te pozivam sve vijećnike da u tome budu aktivno sudjelovali.“ 

 

TOČKA 3.  

Informacija o stanju sigurnosti na području Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu 

 

 Informaciju o stanju sigurnosti na području Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu, u 

odsustvu načelnika Policijske postaje Poreč, prezentirala je pomoćnica načelnika za sigurnost 

cestovnog prometa Tanja Legović Pisačić, u skladu s materijalom koji je dostavljen 

vijećnicima uz poziv na sjednicu i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjednik Adriano Jakus je nakon uvodnog izlaganja otvorio raspravu po 

prezentiranoj informaciji. 

 

 U sveobuhvatnoj raspravi u kojoj su sudjelovali vijećnici Dražen Prgić, Adriano Jakus, 

Zoran Rabar, Emanuel Rudan, Goran Gašparac, Mario Ritoša, Slavko Fornažar, Azeglio Picco, 

Zoran Pauletić, Eugen Stanissa, te gradonačelnik Loris Peršurić, ukazano je na nužnost 

osiguranja adekvatnih materijalnih i kadrovskih uvjeta u Policijskoj postaji Poreč zbog 

kvalitetnog obavljanja poslova policije kako sa aspekta sigurnost tako i unutarnjih poslova 

općenito, a što je vrlo važno za turističko gospodarstvo naročito tijekom turističke sezone, kao i 

za građane Poreča i Poreštine. Sugerirano je Gradonačelniku da nastavi sa maksimalnom 

suradnjom sa rukovodstvom Policijske postaje Poreč-Parenzo i Policijskom upravom Istarskom 

kako u cilju realizacije boljih uvjeta rada tako i uređenja već poprilično oronule zgrade 

Policijske postaje što ne priliči jednom razvijenom turističkom mjestu kao što je Poreč  

 Vijećnici su isto tako izrazili nezadovoljstvo s dostavljenom informacijom u smislu 

nedostatnih podataka koji bi prikazali sigurnosno stanje na području Grada u odnosu na prošle 

godine ili drugi period, te je sugerirano da se zatraži od načelnika Policijske postaje da buduće 

informacije o stanju sigurnosti pripremi i potkrijepi sa više podataka. 

 Također vijećnici smatraju za potrebnim da informacija sadrži podatke o poduzetim 

mjerama iz nadležnosti unutarnjih poslova kao što je npr. postotak otkrivenosti kaznenih djela, 

te druge podatke koji se podrazumijevaju da bi informacija o stanju sigurnosti na nekom 

području trebala sadržavati. 
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 Temeljem iznijetih prijedloga i sugestija, jednoglasno su donijeti sljedeći zaključci 

  

Z A K L J U Č A K   I. 

 

 1. Zbog značaja područja Grada Poreča-Parenzo za turističko gospodarstvo i sve 

njegove građane, nužno je osigurati materijalne i kadrovske uvjete za uspješno i dobro 

obavljanje poslova iz nadležnosti Policijske postaje Poreč-Parenzo, odnosno zadaća unutarnjih 

poslova uopće. 

 

 2. Predlaže se Policijskoj upravi istarskoj odnosno Ministarstvu unutarnjih poslova, da 

što prije uredi unutarnje prostore i fasadu zgrade Policijske postaje Poreč, jer je već duže 

vrijeme zapuštena i neuredna, što ne priliči turističkom mjestu. 

  

 3.Također se predlaže da se, naročito tijekom ljetne turističke sezone, osigura dovoljan 

broj policajaca i ostalih službenika radi što uspješnijeg obavljanja zadaća policije odnosno 

unutarnjih poslova. 

 

 4. Podupire se dosadašnja višegodišnja dobra suradnja Gradonačelnika Grada Poreča-

Parenzo sa Policijskom postajom Poreč odnosno Policijskom upravom istarskom na 

poboljšanju uvjeta za obavljanje zadaća unutarnjih poslova na području Grada.  

 

 5. Zadužuje se Gradonačelnik Grada Poreča-Parenzo da nastavi suradnju sa Policijskom 

postajom Poreč odnosno Policijskom upravom istarskom i radi ostvarenja prijedloga iz točke 2. 

i 3. ovog Zaključka, sukladno nadležnostima i mogućnostima Grada Poreča-Parenzo. 

 

Z A K L J U Č A K   II. 

 

 Gradsko vijeće Grada Poreča-Parenzo traži od načelnika Policijske postaje Poreč-

Parenzo da buduće informacije o stanju sigurnosti na području Grada Poreča-Parenzo pripremi 

i dostavi sa više podataka koji će prikazati sigurnosno stanje na području Grada u odnosu na 

prošle godine ili drugi period. 

 Također, korisno je da informacija sadrži osvrt na poduzete mjere iz nadležnosti 

unutarnjih poslova kao što je npr. postotak otkrivenosti kaznenih djela, kadrovska problematika 

u dijelu popunjenosti radnih mjesta službenika i namještenika, te druge podatke koji će 

informaciju činiti sadržajnijom. 

 

 (Zaključci su priloženi zapisniku i sastavni su dio priloga- KLASA: 011-01/18-01/16,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2, a upućeni su Policijskoj postaji Poreč kao i Policijskoj upravi 

Istarskoj).  
. - . 

Predsjednik Vijeća odredio je pauzu od 10 minuta. 

. - . 

TOČKA 4. 

Izvješće o stanju sustava civilne zaštite u 2017. godini  

i  

Plan razvoja sustava civilne zaštite za 2018. godinu 

 

Boris Rogić, prezentirao Izvješće o stanju sustava civilne zaštite na području Grada 

Poreča-Parenzo u 2017. godini i Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada 

Poreča-Parenzo za 2018. godinu, sukladno materijalu koji je vijećnicima dostavljen u prilogu 

poziva na ovu sjednicu.  
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Predsjednik Vijeća Adriano Jakus je nakon uvodnog izlaganja otvorio raspravu.  

 

U otvorenoj raspravi vijećnik Zoran Zulijani predložio je da u sustav civilne zaštite uđe 

i Ronilački klub Poreč, odnosno Ronilački savez Istarske županije na nivou Županije. 

Unaprijed se ispričao gospodinu Rogiću ukoliko je isto u izvješću već navedeno, jer mu je u 

tom slučaju to promaklo. Naglasio je kako su ronioci, kao i pripadnici ostalih specijalnih 

postrojbi, uvijek prisutni kod raznih intervencija traganja i spašavanja na moru i poplava na 

kopnu, a osobno je tijekom svog 20-to godišnjeg članstva sudjelovao u nizu takvih akcija 

Ronilačkog kluba Poreč. Svakako bi bilo dobro da u se sastav civilne zaštite za narednu godinu, 

uz ostale navedene udruge, uključi i jednu iskusniju ekipu Ronilačkog kluba Poreč. 

 

Boris Rogić, naglasio je kako su svi ronilački klubovi na nivou Istarske županije 

uključeni u Ronilački savez Istarske županije, a Savez je kao takav uključen u sustav civilne 

zaštite. Podržao je inicijativu vijećnika Zulijanija naglasivši kako je Ronilački klub Poreč vrlo 

značajna karika kompletnog sustava civilne zaštite. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja, jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Poreča-Parenzo u 

2017. godini 

i 

O D L U K A 

o donošenju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Poreča-

Parenzo za 2018. godinu 

 

(Odluke su priložene zapisniku i sastavni je dio priloga- KLASA: 011-01/18-01/28,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  
 

TOČKA 5. 

Odluka o dodjeli Povelje 30. April u 2018. godini 
 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, kao predsjednik Povjerenstva za utvrđivanje 

prijedloga za priznanja Grada Poreča-Parenzo iznio je da je Povjerenstvo na svojoj sjednici 

održanoj 13.03.2018. godine utvrdilo Javni poziv za predlaganje kandidata za priznanje Grada 

Poreča-Parenzo,  Povelju "30. APRIL" u 2018. godini. Javni poziv je bio objavljen na 

internetskim stranicama i oglasnim pločama Grada, te putem sredstava javnog priopćavanja. 

Rok za dostavljanje prijedloga bio je do zaključno sa 30.03.2018. godine. Na objavljeni poziv 

pristiglo je 5 pravodobnih prijedloga, i to 4 za fizičke osobe i 1 za pravnu osobu.  

Kandidatkinju Zuhru Bugarin predložio je Sindikat umirovljenika Podružnica Poreč. 

Drugi kandidat je Alden d.o.o. iz Baderne kojeg je predložio Gradonačelnik. Kandidata Draga 

Orlića predložio je IDS Gradska podružnica Poreč. Kanditatkinju Đeni Dekleva 

Radakovićpredložilo je  Pučko otvoreno učilište Poreč, te petog kandidata Amira Rešidovića 

predložio je SDP -Gradska organizacija Poreč.  

Obrazloženja uz predložene kandidate za dodjelu priznanja dostavljena su su prilogu 

materijala za ovu sjednicu.  

Povjerenstvo je razmotrilo dostavljene prijedloge te je jednoglasno donijelo zaključak 

kojim predlaže Gradskom vijeću Grada Poreča- Parenzo da dobitnici priznanja Grada Poreča-
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Parenzo Povelje "30. APRIL" u 2018. godini budu: 1. Alden d.o.o. Baderna, 2. Drago Orlić i 3. 

Đeni Dekleva Radaković, sukladno dostavljenom prijedlogu Odluke.  

Nadalje, Povjerenstvo je preporučilo Gradonačelniku Grada Poreča-Parenzo da, na svečanoj 

sjednici Gradskog vijeća povodom obilježavanja 30. travnja, Dana grada za 2018. godinu, 

zahvalnice za njihov rad uruči kandidatima Zuhri Bugarin i Amiru Rešidoviću. 

  

 Nakon iznijetog obrazloženja otvorio je raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o dodjeli Povelje 30. April u 2018. godini 

 
 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga- KLASA: 023-01/18-01/11,  

URBROJ: 2167/01-07-18-11).  

 

TOČKA 6. 

Odluka o ustrojstvu upravnih tijela Grada Poreča-Parenzo 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, iznio je obrazloženje uz prijedlog Odluke o ustrojstvu 

Upravnih tijela Grada poreča-Parenzo u skladu sa tekstom koji je dostavljen vijećnicima u 

prilogu poziva na ovu sjednicu. Naglasio je kako je cilj donošenja predložene Odluke 

omogućavanje kvalitetnijeg izvršavanja poslova Upravnih tijela Grada, uz postojeće važeće 

propise, odnosno Zakon o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi, Zakon o 

službenicima i namještenicima u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi i drugim 

propisima. 

 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Goran Gašparac i Maurizio Zennaro te 

gradonačelnik Loris Peršurić, predsjednik Vijeća stavio je predloženu Odluku na glasovanje 

nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo 

 

O D L U K U 

 o ustrojstvu upravnih tijela Grada Poreča-Parenzo 
 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/32,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  
 

TOČKA 7. 

Odluka o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima Gradskog vijeća Grada 

Poreča-Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada Poreča-Parenzo 

 u 2018. godini 
 

Božo Jelovac, zamjenik pročelnika Ureda Grada iznio je obrazloženje uz prijedlog 

Odluke o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima Gradskog vijeća Grada Poreča-

Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada Poreča-Parenzo u 2018. godini, u 

skladu s dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima Gradskog vijeća Grada Poreča-

Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada Poreča-Parenzo 

 u 2018. godini 
 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/14,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  
 

TOČKA 8. 

Odluka o obavljanju dimnjačarskih poslova  

 

Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav iznio je obrazloženje 

uz prijedlog Odluke o obavljanju dimnjačarskih poslova, u skladu s dostavljenim materijalom, 

koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Zoran Rabar  i Eugen Stanissa te 

pročelnik Marino Poropat, predsjednik Vijeća stavio je predloženu Odluku na glasovanje nakon 

čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo 

 

O D L U K U 

 o obavljanju dimnjačarskih poslova 
 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/13,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 9. 

Odluka o objavljivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike 

članova Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo 
 

Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i 

zdravstvenu zaštitu iznijela je obrazloženje uz prijedlog Odluke o objavljivanju Javnog poziva 

za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo, 

u skladu s dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  
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o objavljivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova 

Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/23,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  
 

TOČKA 10. 

Odluka o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje 

 

Srđan Mažar, tehnički direktor TD ODVODNJA POREČ d.o.o. iznio je obrazloženje 

uz prijedlog Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje, u skladu s 

dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Azeglio Picco, Goran Gašparac, 

Maurizio Zennaro, Dražen Prgić i Zoran Rabar te tehnički direktor Srđan Mažar, predsjednik 

Vijeća stavio je predloženu Odluku na glasovanje nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće sa 12 glasova ZA, 2 SUZDRŽANA glasa i 1 glas PROTIV donijelo 

  

O D L U K U 

o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje 
 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/26,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

 

TOČKE 11 i 12. 

Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

 za 2017. godinu 

i 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu 
 

 

Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav iznio je obrazloženje 

uz Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu i Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu, u 

skladu s dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po prezentiranim izvješćima. 

 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Azeglio Picco i Goran Gašparac te 

gradonačelnik Loris Peršurić, predsjednik Vijeća stavio je odluke o prihvaćanju izvješća na 

glasovanje nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće sa 14 glasova ZA, 1 SUZDRŽANIM 

glasom i bez glasova PROTIV donijelo 

  

O D L U K U 

 o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu 

 

i 
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O D L U K U 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture 

 za 2017. godinu 
 

(Odluke su priložene zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/29,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2 i KLASA: 011-01/18-01/30,  URBROJ: 2167/01-07-18-2 ).  

 

 

TOČKA 13. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Privremeni Statut Osnovne škole Finida 
 

Pročelnica Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Privremeni Statut Osnovne škole Finida u skladu s dostavljenim materijalom, 

koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na Privremeni Statut Osnovne škole Finida 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 14. 

Odluka o davanju suglasnosti Umjetničkoj školi Poreč na: 

 

- Odluku o iznosu participacije roditelja/skrbnika učenika Umjetničke škole Poreč za 

program glazbenog i plesnog obrazovanja za šk. 2018./2019.godinu 

i 

- Odluku o iznosu cijene za pohađanje drugog programa za darovite učenike za školsku 

2018./2019. godinu u Umjetničkoj školi Poreč 
 

Pročelnica Vesna Kordić, obrazložila je predložene Odluke o davanju suglasnosti na 

iznos participacije roditelja/skrbnika učenika Umjetničke škole Poreč za program glazbenog i 

plesnog obrazovanja za šk. 2018./2019.godinu i na  iznos cijene za pohađanje drugog programa 

za darovite učenike za školsku 2018./2019. godinu u Umjetničkoj školi Poreč, a sve u skladu s 

dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U 

o iznosu participacije roditelja/skrbnika učenika Umjetničke škole Poreč za program 

glazbenog i plesnog obrazovanja za šk. 2018./2019.godinu 
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i 

 

O D L U K U 

o iznosu cijene za pohađanje drugog programa za darovite učenike za školsku 2018./2019. 

godinu u Umjetničkoj školi Poreč 
 

 

(Odluke je priložene zapisniku i sastavni su dio priloga KLASA:011-01/18-01/27,  

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

 

TOČKA 15. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Predškolske ustanove Dječji 

vrtići i jaslice Radost Poreč 

 

Pročelnica Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na prijedlog Statuta Predškolske ustanove dječji vrtići i jaslice Radost Poreč, u 

skladu s dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Predškolske ustanove dječji 

vrtići i jaslice Radost Poreč 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/33,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 16. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Predškolske ustanove Dječji vrtići i jaslice Radost Poreč 

 

Pročelnica Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Predškolske ustanove dječji 

vrtići i jaslice Radost Poreč, u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. Tijekom izlaganja skrenula je pozornost na naknadno uočenu 

grešku na str. 16. Pravilnika pod točkom 3.3. gdje je naveden krivi broj izvršitelja poslova 

pomoćnog kuhara, umjesto broja “5“ treba upisati broj “4“, te će korekcija biti izvršena u 

materijalu koji će biti objavljen u gradskom službenom glasilu. 
 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Goran Gašparac, izrazio je zadovoljstvo što je u novoj sistematizaciji radnih mjesta 

predškolske ustanove uvršten i logoped, koji je po njegovom mišljenju možda više potreban u 

vrtiću nego u osnovnoj školi. Zanima ga da li će sada biti raspisan natječaj za popunjenje tog 

novog radnog mjesta? 
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Vesna Kordić, iznijela je da bi na to pitanje točnije odgovorila ravnateljica Ustanove, ali 

s obzirom da nije nazočna na sjednici rekla je kako vjeruje da će natječaj biti brzo raspisan, 

naročito ako su za to planirana sredstva u financijskom planu Vrtića. Ukoliko nisu, bit će 

planirana kroz rebalans proračuna. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Predškolske ustanove dječji vrtići i jaslice Radost Poreč 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/34,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  
 

TOČKA 17. 

Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake  

k.č.br. 829/2 k.o. Žbandaj 

 

Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom 

iznio je obrazloženje uz prijedlog Odluke o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na 

nekretnini oznake k.č.br. 829/2 k.o. Žbandaj, u skladu s dostavljenim materijalom koji je 

priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. Na navedenoj nekretnini svojstvo javnog dobra u 

općoj uporabi prestaje jer je prestala potreba korištenja dijela nerazvrstane ceste, a nekretnina 

ostaje u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo kao jedinice lokalne samouprave. Općinski sud u Puli 

temeljem ove Odluke će izvršiti brisanje statusa javnog dobra u općoj uporabi kao neotuđivo 

vlasništvo Grada Poreča-Parenzo na predmetnoj nekretnini i istodobni upis prava vlasništva na 

istoj nekretnini na ime i u korist Grada Poreča-Parenzo. 

 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake k.č.br. 829/2 

k.o. Žbandaj 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/24,  URBROJ: 

2167/01-07-18-2). 

 

 

TOČKA 18. 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o uključivanju Grada Poreča – Parenzo u Program izgradnje 

stanova po Programu društveno poticane stanogradnje 

 

Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom i 

Gradonačelnik Loris Peršurić iznijeli su obrazloženje prijedloga Odluke o izmjeni i dopuni 
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Odluke o uključivanju Grada Poreča-Parenzo u Program izgradnje stanova po Programu 

društveno poticane stanogradnje, u skladu s dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

Tijekom uvodnog izlaganja pročelnik je podsjetio da se Grad Poreč-Parenzo uključio u 

Programa društveno poticane stanogradnje donošenjem Odluke o uključivanju u Program 

izgradnje stanova po Programu društveno poticane stanogradnje još 2013. godine. Iznio je da se 

Agencija za pravni promet i posredovanje nekretninama obratila se Gradu dopisom kojim traži 

da Grad Poreč nepovratno sufinancira izgradnju višestambenih građevina iz POS-a u iznosu od 

6.050.313,90 kuna (bez PDV-a) odnosno, 7.562.892,37 kuna (s PDV-om), jer je po 

provedenom postupku javnog nadmetanja za radove na izgradnji predmetnih građevina 

utvrđeno da pristigle ponude prelaze planiranu vrijednost nabave koja iznosi 8.330.000,00 kuna 

(bez PDV-a). Dopisom dalje navode da je APN prilikom utvrđivanja procijenjene vrijednosti 

nabave iscrpio sva raspoloživa sredstva koja mu stoje na raspolaganju sukladno odredbama 

Zakona o društveno poticanoj stanogradnji te etalonskoj cijeni građenja pa stoga moli Grad 

Poreč – Parenzo da u sklopu svojih mogućnosti pokuša iznaći gore navedena sredstva kako bi 

se nastavilo s daljnjom realizacijom POS-a na području Grada Poreča – Parenzo. 

Grad Poreč – Parenzo se prilikom uključivanja u POS pridržavao odredaba Zakona o društveno 

poticanoj stanogradnji te u vezi s time i podataka o etalonskoj cijeni građenja koja iznosi do 

6.000,00 kuna/m2, a sadrži sve troškove u vezi s izgradnjom (projektiranje, građenje, nadzor i 

dr.) uključivo vodni doprinos i PDV. 

S obzirom da navedena tražena sredstva za sudjelovanje u nepovratnom sufinanciranju 

izgradnje višestambenih građevina ničime nisu bila predvidiva i da stoga nisu bila planirana, 

predlaže se donošenje Odluke kojom se Grad Poreč – Parenzo izjašnjava da neće nepovratno 

sufinancirati izgradnju višestambenih građevina iz POS-a na području Grada Poreča – Parenzo 

u navedenom iznosu, te se ostavlja APN-u mogućnost ponovne objave postupka javne nabave 

za radove na izgradnji predmetnih građevina. 
 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Nakon opširne rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Fornažar Slavko, Azeglio Picco, 

Zoran Rabar, Goran Gašparac i Adriano Jakus te gradonačelnik Loris Peršurić, predsjednik 

Vijeća stavio je predloženu odluku na glasovanje nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće sa 14 glasova ZA, 1 SUZDRŽANIM glasom i bez glasova PROTIV donijelo 

 

  

O D L U K U 
o izmjeni i dopuni Odluke o uključivanju Grada Poreča – Parenzo u Program izgradnje stanova po 

Programu društveno poticane stanogradnje 
 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/13-01/129,  

URBROJ: 2167/01-07-18-6).  
 

 

TOČKA 19. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih poslova 

provedbe Programa mjera preventivne dezinsekcije, dezinfekcije i deratizacije na području 

Grada Poreča - Parenzo u 2018. godini 
 

Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav obrazložio je 

prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih 
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poslova provedbe Programa mjera preventivne dezinsekcije, dezinfekcije i deratizacije na 

području Grada Poreča - Parenzo u 2018. godini, u skladu s dostavljenim materijalom, koji je 

priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. Naglasio je da su na raspisani natječaj za 

prikupljanje ponuda za povjeravanje obavljanja navedenih komunalnih poslova pristigle 2 

pravovremene ponude. Pregledom i analizom tih ponuda utvrđeno je da je najpovoljnija ponuda 

ponuda Zajednice Ponuditelja: Obrt “Eko servis Matić“iz Pazina i “Sanitacija  Osijek“ d.d. iz 

Petrijevci. Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo je utvrdio prijedlog Odluke o odabiru 

najpovoljnije ponude i istu proslijedio ovom Gradskom vijeću na razmatranje i donošenje. 

 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 U otvorenoj raspravi Goran Gašparac, izrazio je zadovoljstvo što je za poslove 

preventivne dezinsekcije, dezinfekcije i deratizacije na području Grada Poreča konačno 

predložen drugi ponuditelj a ne dosadašnji ( Dezinsekcija d.o.o. Rijeka) čijim uslugama građani 

nekih gradskih mjesnih odbora nisu bili naročito zadovoljni, te je iznio prijedlog kojeg su mu 

dostavili kojim se sugerira da se firmi s kojom Grad bude sklopio ugovor ne plati odmah cijeli 

ugovoreni iznos već da se odredi plaćanje u nekoliko rata uz uvođenje provjere poštivanja 

ugovorenih obveza. 

 

 Počelnik Marino Poropat, naglasio je da se ugovorom između Grada i odabranog 

ponuditelja za obavljanje komunalnih poslova provedbe Programa mjera preventivne 

dezinsekcije, dezinfekcije i deratizacije do sada ugovaralo plaćanje u dva obroka tijekom 

godine (za proljetni i jesenski tretman), a kontrole izvršavanja ugovorenih poslova su redovite 

dok sanitarni nadzor, sukladno zakonskim odredbama, obavlja Zavod za javno zdravstvo 

Istarske županije. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih poslova provedbe 

Programa mjera preventivne dezinsekcije, dezinfekcije i deratizacije na području Grada 

Poreča - Parenzo u 2018. godini 
 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/39,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  
 

 

TOČKA 20. 

Odluka o uređenju prometa na području Grada Poreča-Parenzo 

 

Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav obrazložio je 

prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Grada Poreča-Parenzo, u skladu s 

dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

Napomenuo je da je Grad Poreč-Parenzo donio Odluku o uređenju prometa 2005. godine koja 

je u međuvremenu doživjela nekoliko izmjena i dopuna. Kako su se u višegodišnjem razdoblju 

dogodile zakonske promjene i promjene na terenu, bilo je nužno pristupiti izradi nove Odluke. 
Komisija za praćenje prometa na cestama Grada Poreča-Parenzo podržala je prijedlog ove 

Odluke, te je ista, sukladno članku 5. Zakona o sigurnosti prometa na cestama, proslijeđena 



26 

 

Ministarstvu unutarnjih poslova-Policijskoj upravi istarskoj, nadležnoj policijskoj upravi radi 

davanja prethodne suglasnosti, te je ta suglasnost Gradu dostavljena 14.03.2018. godine. 

 

Predsjednik Adriano Jakus je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o uređenju prometa na području Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/37,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  
 

 

 

TOČKA 21. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Poreča-Parenzo 

 

Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo obrazložio je 

prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Poreča-Parenzo, 

u skladu s dostavljenim materijalom, koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

Naglasio je da se predloženom Odlukom usklađuje sustav utvrđivanja i naplate poreza na kuće 

za odmor kao izvora financiranja Grada Poreča-Parenzo sa važećim Zakonom o lokalnim 

porezima, način da se osigurava nesmetano postupanje upravnih tijela Grada u utvrđivanju i 

naplati istih poreznih prihoda, te se određuje se iznos poreza za korištenje javne površine s 

postavljenim privremenim netipiziranim objektom (štand, klupa i slično). Također se usklađuje 

visina poreza za korištenje javnih površina namijenjenih parkiranju osobnih i drugih motornih 

vozila na javnim površinama – parkiralištima: veliko gradsko parkiralište i parkiralište kod 

osnovne škole sa cijenom utvrđenom važećim aktima Grada. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus je konstatirao da su na prijedlog Odluke dostavljena 

dva amandmana koje je u ime Gradske organizacije SDP-a Poreč predložio vijećnik Goran 

Gašparac. 

Amandmani glase: 

AM 1.)  

Smanjenje poreza na korištenje javne površine za ugostiteljske terase za 30%. 
Grad Poreč ima najviše cijene korištenja javnih površina za terase u Istri i jedne od najviših u 

Republici Hrvatskoj.  Mi u SDP-u smatramo da su naši mali poduzetnici okosnica turističkog 

gospodarstva, koji kroz samozapošljavanje i zapošljavanje zapošljavaju najveći broj radnika. 

Smanjenje poreza na ugostiteljske terase omogućilo bi im lakše poslovanje, ostvarivanje većih 

financijskih efekata, cijene bi u tim objektima u zimskom periodu mogle biti niže, što bi se 

također odrazilo na ukupan promet. 

Podsjećam da je, na prijedlog gradonačelnika Peršurića, GV-e u listopadu smanjilo komunalni 

doprinos za 30% na investicije, čime se pogodovalo velikim turističkim poduzećima Plavoj 

laguni i Valamaru. Tada je gradonačelnik taj prijedlog obrazložio kao provođenje 

antirecesijskih mjera radi produljenja negativne gospodarske situaciju u RH. 

Budući smo kroz antirecesijsku mjeru smanjenja komunalnog doprinosa tada pomogli krupnom 

kapitalu, smatram da kroz antirecesijsku mjeru smanjenja poreza na ugostiteljske terase sada 
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trebamo pomoći i našim malim poduzetnicima. Ako je gospodarska kriza za velike, onda je još 

veća kriza na male poduzetnike. 

SDP Poreča smatra da Porečanke i Porečani nisu zaslužili ovakav maćehinski tretman od 

strane IDS-ove gradske Uprave. Porečani i Porečanke nisu zaslužili da ih se stalno penalizira i 

stavlja u nepovoljniji položaj u odnosu na građane ostalih gradova u Istri i RH. Porečanke i 

Porečani nisu zaslužili da IDS-ova vlast na svakom koraku pogoduje krupnom kapitalu a da 

ceh za takve postupke ispostavlja našim sugrađanima. „ 

AM 2. 

 „ Ukidanje naplate parkiranja tijekom zimskih mjeseci. 
Većina turističkih gradova koja zimi, poput našeg Poreča, zjapi prazna, ne naplaćuje 

parkirališta svojim građanima van glavne turističke sezone. Mi u SDP-u smatramo da ne 

postoji niti jedan opravdani razlog da se u periodu od 01.10. – 31.05. naplaćuje parkiranje na 

javnim površinama u Gradu Poreču. Također smatramo da bi se ukidanjem naplate parkiranja 

u zimskom periodu pomoglo poslovanju naših malih poduzetnika u samom centru grada 

tijekom zimskih mjeseci, te bi sam centar grada sa starogradskom jezgrom bio puno življi.  

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus pozvao je gradonačelnika da se očituje na 

dostavljene amandmane. 

  

Gradonačelnik Loris Peršurić, naglasio je da bi se pristupanjem smanjenju nekih poreza 

kako je u amandmanima predloženo, a koji su ujedno proračunski prihodi, prvenstveno trebalo 

uskladiti te prihode s rashodima. Amandmani su došli dosta kasno da bi se mogli kvalitetnije 

analizirati. Ukoliko bi se bez neke analize pristupilo predloženom smanjenju poreza, 

neminovno bi se ušlo u rashode, a to bi prouzročilo rebalans proračuna. Mišljenja je da takav 

način na koji se pristupilo pri predlaganju amandmana nije prihvatljiv, ali je izrazio svoju 

spremnost na razgovor. Vezano za navode o nedavnom produženju 30% popusta na komunalni 

doprinos na investicije velikih turističkih tvrtki, naglasio je kako je to učinjeno uz prethodnu  

analizu koja je pokazala da taj postotak smanjenja gradski proračun može u tom trenutku  

izdržati. Smatra da takav način postupanja ukazuje na dobro i odgovorno gospodarenje javnim 

novcem u proračunu. Podnijete amandmane ne prihvaća.   

 

 Goran Gašparac, iznoseći dodatno obrazloženje uz podnesene amandmane, podsjetio je 

na činjenicu da je Odluka o lokalnim porezima donijeta na zadnjoj sjednici u lanjskoj godini i 

to na način da je prijedlog iste dostavljen vijećnicima neposredno prije same sjednice čime im 

nije ostavljena mogućnost kvalitetnog razmatranja dostavljenog materijala, tako da vijećnici 

nisu imali prostora za nikakvo proučavanje i pripremu eventualnih primjedbi, kao ni za bilo 

kakvu analizu, koju je gradonačelnik prethodno spomenuo. Odluka je bila mijenjana i u 

prošlom sazivu Vijeća negdje 2014. godine, kada je bio postignut jedan kompromis između 

oporbe i vladajućih, te je obećano da će se poraditi na cjelokupnoj odluci i pripremiti je u 

kvalitetnijem obliku od onog koji je tada prihvaćen. U međuvremenu se nije sastajala nikakva 

komisija, niti su oporba i vladajući nisu o Odluci raspravljali niti usuglasili ikakve stavove, 

znači, nije data nikakva mogućnost da se na bilo koji način reagira. To nije bio razlog što je 

amandmane dostavio tek tijekom jučerašnjeg dana već ih nije imao mogućnosti ranije napisati. 

Smatra da su njegovi amandmani suvisli, a pogotovo amandman vezan za smanjenje poreza na 

korištenje javne površine za ugostiteljske terase što je potkrepio podacima iz novinskih 

članaka, koji ukazuju na činjenicu da Grad Poreč ima najviše cijene korištenja javnih površina 

za terase ne samo u Istri već i na nivou Republike Hrvatske. Činjenica je da su veći turistički 

gradovi išli na smanjenje poreza kako bi svojim ugostiteljima omogućili lakše poslovanje. 

Gradovi kao npr. Dubrovnik sa smanjenjem od 25% za javne površine za ugostiteljske terase na 

Stradunu ima mjesečni najam od 113 kn/m2, Split sa smanjenjem od 30% na rivi ima najam od 

70 kn/m2, Opatija sa smanjenjem od 30% ima 84 kn/m2, dok cijena u Poreču u Dekumanovoj 
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ulici iznosi 372 kn/m2, a na Trgu slobode 248 kn/m2. Smatra da bi se prihvaćanjem njegovog 

prijedloga za smanjenje poreza od 30% omogućilo lakše poslovanje i porečkim ugostiteljima. 

Kad je već analizom utvrđeno, po riječima gradonačelnika, da Gradski proračun može podnijeti 

smanjenje poreza od 30% za veće investicije, što se najviše odnosilo na velike turističke firme, 

onda bi bilo dobro pristupiti jednoj analizi smanjenja poreza kojim bi se pomoglo i malim 

gospodarstvenicima i poduzetnicima, čija se dobit u poslovanju ne može niti uspoređivati sa 

milijardskom dobiti tih velikih firmi. Jedan dodatni razlog je i taj što mali poduzetnici i 

zapošljavaju više ljudi nego što na području grada Poreča zapošljavaju Valamar i Plava laguna. 

U pogledu na male i velike gospodarstvenike trebali bi biti suglasni i vladajući koji su dobili 

povjerenje građana da vode Grad i oporba koja je tu da ukazuje na stvari koje bi trebalo 

mijenjati. Slaže se da veliko gospodarstvo treba podržavati ali smatra da oni u Poreču izvlače 

puno više koristi iz infrastrukture ovog grada koju su građani godinama stvarali, nego što 

vraćaju kroz donacije ili sponzorstva.  

Vezano za parkirališta, amandmanom je predložio da se u toku zimskih mjeseci ukine naplata 

parkiranja na otvorenim parkiralištima po gradu, zbog toga što u tom periodu u našem gradu ne 

boravi neki značajniji broj turista, da nema dovoljno parkirnih mjesta za sve, a s druge strane, 

kao što je u obrazloženju već naveo, ukidanjem naplate parkiranja u zimskom periodu pomoglo 

poslovanju naših malih poduzetnika u samom centru grada tijekom tih zimskih mjeseci, čime bi 

sam centar grada sa starogradskom jezgrom bio puno življi. Zatražio je da se o amandmanima 

glasuje. 

 

 Nakon rasprave u kojoj su uz vijećnika Gašparca sudjelovali gradonačelnik Loris 

Peršurić i potpredsjednik Vijeća Mario Ritoša, na prijedlog predsjednika Vijeća provedeno je 

glasovanje o podnesenim amandmanima. 

Prije prelaska na glasovanje konstatirao je da su sjednicu napustila 4 vijećnika i to: 

Maurizio Zennaro, Dražen Prgić, Slavko Fornažar i Emanuel Rudan, te da Vijeće nastavlja rad 

sa ukupno 11 nazočnih vijećnika. 

 

 Po provedenom glasovanju predsjednik Vijeća konstatirao je sljedeće: 

- za prihvaćanje amandmana pod br. 1.  -  1 glas ZA i 10 glasova PROTIV  

- za prihvaćanje amandmana pod br. 2.  -  1 glas ZA i 10 glasova PROTIV, 

čime se utvrđuje da amandmani podnositelja Gorana Gašparca nisu prihvaćeni. 

 

Slijedom toga, predsjednik Vijeća stavio je predloženu Odluku na glasovanje nakon  

čega je konstatirao da je Gradsko vijeće sa 10 glasova ZA, 1 glasom PROTIV glasom i bez 

suzdržanih glasova donijelo 

 

O D L U K U 

 o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/38,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  
 

 Nakon iscrpljenog dnevnog reda, predsjedavatelj je podsjetio vijećnike da se u petak, 

29. travnja 2018. godine održava svečana sjednica Gradskog vijeća povodom Dana Grada i  

75. obljetnice oslobođenja Poreča, za koju su im dostavljene pozivnice, te ih poziva da svojim 

odazivom uveličaju svečanost. 

Ujedno se zahvalio vijećnicima i ostalim nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu, 

uz napomenu da je on kao predsjednik Vijeća, zajedno sa predsjedništvom Vijeća, 

gradonačelnikom i Gradskom upravom, svim vijećnicima uvijek na raspolaganju za sve 
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konstruktivne prijedloge, uz naglasak da bilo kakvo svojatanje vijećnice i nepoštivanje 

donesenih pravila ponašanja ne može i neće tolerirati.  

 

Sjednica je zaključena 26.04.2018. godine u 01,00 sat.  

 

 

 

Zapisnik izradila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

 Anita Radešić                        Adriano Jakus 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


